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FACULTAT DE FÍSICA  
ACTA DE REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE RECERCA DE LA FACULTAT DE FÍSICA 
 
 
Dia: dijous, 5 de juny de 2014 
Hora: 9:30 (1a convocatòria), 10:00 (2a convocatòria) 
Lloc: Sala de Reunions de la Facultat de Física 
 
 
Assistents en 2a convocatòria: 

Eugeni Graugés, President de la Comissió  

Enric  Bertran,  Jaume  Casademunt,  Francesca  Peiró,  Eduard  Salvador,  Ana  M.  Juárez 
(convidada) 

Antoni García Santiago, Secretari de la Comissió 

 

Excusa assistència: Amílcar Labarta  
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

2. Resolució de la convocatòria d’ajuts de recerca de la Facultat de Física. 

3. Precs i preguntes. 

4. Torn obert de paraula. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
S’aprova l'acta de l’anterior sessió, corresponent a la reunió ordinària de 22 d’abril de 2014, 
sense esmenes ni modificacions. 
 
 
2. Resolució de la convocatòria d’ajuts de recerca de la Facultat de Física 
 
El President explica que es disposa de vint mil euros del Contracte Programa de Recerca de la 
Facultat de Física actual per invertir en aquesta primera convocatòria, i que per aquesta raó 
ha  considerat  adient  centrar  el  finançament  en  aquelles  activitats  prèvies  a  1  d’octubre 
d’enguany, deixant  les  activitats  amb data posterior  a  aquesta per  finançar  en  la propera 
convocatòria, sense necessitat que hagin de tornar a presentar la sol∙licitud. També recorda 
que convé que el finançament es basi en els criteris que es van definir a la reunió prèvia. 



 

 
 
 
 
Els assistents recolzen aquesta iniciativa i es passa a valorar les sol∙licituds presentades en les 
diverses categories de la convocatòria: 
 
• Organització de congressos (OC):  
S’acorda  finançar  amb  1.800€  la  sol∙licitud  de  2.200€  presentada  pel Dr.  Paolo  Pellegrino 
(Dept.  Electrònica)  i  amb  400€  la  sol∙licitud  de  2.200€  presentada  pel  Dr.  Ignasi 
Pagonabarraga (Dept. Física Fonamental), ja que en aquesta últim cas es tracta d’una reunió 
de dos dies d’una xarxa temàtica d’àmbit nacional. 
 
• Estades de Professors Investigadors Visitants a la Facultat Física (PIVF): 
S’acorda finançar les quantitats demanades en quatre sol∙licituds, amb un cost total de prop 
de 3.400€,  i  informar el Dr. Pere Serra (Dept. Física Aplicada  i Òptica), qui va presentar una 
sol∙licitud  fora  de  termini,  que  s’haurà  de  presentar  a  la  propera  convocatòria  d’ajuts  si 
encara hi està interessat. 
 
• Ajuts per a l’elaboració de peticions de suport a la recerca a la Unió Europea (UE): 
S’acorda finançar amb la quantitat màxima que preveia la convocatòria (250€) les sol∙licituds 
presentades  pels  Drs.  Ricardo  Graciani  (Dept.  Estructura  i  Constituents  de  la  Matèria), 
Domènec Espriu  (Dept. Estructura  i Constituents de  la Matèria)  i Josep Perelló  (Dept. Física 
Fonamental), encara que les seves peticions eren superiors a aquesta quantitat. 
 
• Borses de viatge (BV): 
S’acorda  finançar  amb  les  quantitats  mínimes  les  diverses  sol∙licituds  d’ajuts  per  a 
l’assistència a  congressos o  la  realització d’estades  curtes en  centres de  recerca  (150€ per 
viatge  en  territori  espanyol,  240€  per  viatge  en  territori  europeu,  360€  per  viatge  fora 
d’Europa). El cost total d’aquesta categoria és de 13.500€. 
 
D’acord amb aquesta resolució, el cost total d’aquesta convocatòria és de 19.832€, mentre 
que  el  cost  de  les  sol∙licituds  d’activitats  posteriors  a  1  d’octubre  i  que  s’han  deixat 
directament per a la propera convocatòria és de 8122€. 
 
Els sol∙licitants finançats seran informats oportunament per l’Administració de Centre. 
 
 
3. Precs i preguntes 
 
El Dr. Jaume Casademunt pregunta per  la  iniciativa que s’havia discutit en reunions prèvies 
de premiar d’alguna manera  (per exemple, amb matrícula gratuïta de doctorat) els millors 
estudiants dels diversos graus  i màsters de  la  facultat, amb  l’objectiu de  retenir‐ne perquè 
facin el doctorat a grups de  la facultat. El President respon que, atès que es tractaria d’una 
mena de beca d’estudis, seria competència de la Comissió Acadèmica i no de la Comissió de 
Recerca  prendre  una  decisió  així.  S’acorda  pensar  en  altres  maneres  de  finançar  bons 
estudiants que siguin competència d’aquesta Comissió.  



 

 
 
 
 
El Dr. Enric Bertran s’interessa per saber com pot afectar a la Comissió de Recerca la reforma 
estructural de la universitat que es planteja dur a terme l’equip rectoral. El President respon 
que és difícil de predir sense saber encara com quedaran les facultats i els departaments. 
 
 
4. Torn obert de paraula 
 
La  Sra. Ana Ma.  Juárez, Administradora de Centre,  comenta que  seria bo que  la Comissió 
demanés  justificació  de  les  despeses  en  què  s’ha  invertit  cada  ajut  atorgat,  per  raons 
administratives. 
 
 
 
Havent tractat tots els punts de l’ordre del dia, la sessió es clou a les 11:00 hores. 
 
 
Barcelona, a 5 de juny de 2014 
 
El Secretari          Vistiplau del President 
 

                                                        
 
Dr. Antoni García Santiago      Dr. Eugeni Graugés Pous 
 


